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Ahojky 

Tak nejen nový osadník Vašík, ale i jaro přišlo do osady. 

  

Tak šupšup na chaloupky a připravovat se na léto. 
6.1.2007   

  

Ahojky :-)  

Tak už je to za námi. Jak Vánoce, tak Silvestr. A je velká škoda, že nás tu 
bylo tak málo. Asi Vás odradilo počasí,ale i tak tu bylo moc hezky. Na 
Štědrý den svítilo sluníčko, krásně modrá obloha,ticho a klid. Ideální na 
procházky. Večer jsme poseděli s Mirečkem Dostálů u nás na chaloupce. 
Povídali jsme si o všem možném a bylo nám moc fajn. V žaludku jak v 
pokojíčku, teploučko a dobrá nálada, co víc si člověk mohl přát. Na Boží hod 
přijeli vnoučátka a zase bylo veselo. Nejdříve se rozbalovali dárečky a pak 
jsme šli do lesa krmit zvířátka.Pak všichni odjeli a najednou tu bylo tak nějak 
smutno.Ale druhý den jsme se probudili, všude napadán bílý snížek, prostě 
paráda. Škoda, že sníh nevydržel, večer už začal tát. Ale co, aspoň jsme 
nemuseli uklízet cestu. Člověk si řekne: všechno špatné, je pro něco dobré.  

Silvestr dopadl dobře. Myslím si, že kdo přišel do restaurace „ u Novotných“ 
,byl spokojený. Celý večer se hrálo jak o život. Večer uvedl Tomáš Tichý z 
Údolí ticha se svojí kapelou Nová sekce. Pak se střídaly kapely ( například 
Seskupení Petra Třebíčského, RUR, Čert s kamarády a vynikající kytarista 
Honza Hašek), no a my z osady Úsvit jsme samozřejmě také něco málo 
přidali.  

Těsně před půlnocí se křtilo nové CD – „ Třebsín- tady je nej“ . Autorem 
hudby a textu je Tomáš Tichý s kapely Nová sekce z osady Ticha . A tak 
jsme vstoupili do Nového roku s písničkou, která nás všechny moc oslovila. 
Vždyť je to o nás, o našich osadách, o tom, jak je tu krásně a jak to tu 
máme rádi. Mám takový pocit, že jako jedni z mála máme svojí vlastní 
hymnu. A to je dobře. Myslím si , že si každý rád CD zakoupí, je za 
symbolickou cenu a na Třebsínské zvoničce 2007 a na Silvestra 2007 už ji 
všichni budeme zpívat sborově.  



Pak už se jenom hrálo, zpívalo a tancovalo až do rána. Teda řeknu Vám, e 
jsem toho měla plný kecky.  

Tím bych chtěla poděkovat za bezvadný vstup do Nového roku nejen 
Tomášovi (za organizaci),všem muzikantům (hráli bezvadně), Oldovi s 
rodinou za rychlý přísun tekutin a chutné mňamky, ale také Vám všem co 
jste se zúčastnili, za krásně prožitý Silvestr. (ve fotoalbumu jsou fotky). 

Dadula  

p.s. CD si můžete zakoupit za symbolickou cenu 50,- Kč u : Oldy v 
restauraci „ U Novotných“ , Tomáše Tichého na tel. 608232475, Dadula na 
tel.777246899 , Děkujeme všem sponzorům, kteří se nejenom finančně 
podíleli na vzniku naší hymny.  

11.12.2006   

  

Ahojky přátelé naší krásné osady.  

Vím, už se to ke mně doneslo,poslední dobou jsem naše stránky 
zanedbávala, ale já se polepším. Měla jsem toho nějak moc, nestíhala jsem a 
navíc se na osadě nic nedělo. Párkrát jsme hráli u Dolejšů v hospodě,kdo byl 
na osadě, ten to věděl a přišel. Já jsem se poslední dobou věnovala svému 
druhému koníčku a to je mariáš. Jezdila jsem po turnajích a hrála celé dny 
liciťáček. Teď už zase budu doma, tak bude více času se věnovat psaní.  

Zatím je na osadě pusto a prázdno. Věřím, že na Vánoce a Silvestra tu bude 
živo. Snad bude i snížek pro děti. Hlavně nezapomeňte, že se na Silvestra u 
Novotných pořádá zábava v trampském duchu, ale věřím, že se bude hrát 
snad všechno, co máme rádi. Vzal si to na starost Tomáš z Nové sekce a tak 
je jistota, že to bude prima. Minulý Silvestr se také vydařil a o Zvoničce ( 
ktero také pořádal) se mluví dodnes.  

Tak co, kdo z Vás přijede na Vánoční svátky ? Mohli by jsme se jeden večer 
sejít na osadce a popovídat si. Dejte vědět, jest-li mám s Vámi počítat.  

Zatím se mějte všichny moc fajn, nepřehánějte to s úklidem a raději přijeďte.  

Dadula  

p.s. v červnu by se měl(a) narodit další osadník/ice. Hádejte kdo to bude. 
18.8.2006   

  

Ahojky :-)  

Tak jsem tady a mám pro Vás pár nových zpráv o dění nejen na naší osadě. 
V prvé řadě je to o rozloučením s prázdninami. Osada Spory připravila pro 
děti akci-rozlučku s prázdninami. Akce se zúčastnilo spousta dětí z okolních 
osad. Samozřejmě naše děti nechyběli. Děti soutěžili mimo jiné v jízdě na 
motorce a kole, skákali do dálky, přenášeli vajíčko na lžičce, kopali na 
branku, házeli míčkem do pyramidy z plechovek, stříleli na terč . Večer 
soutěžili o bobříka odvahy a na závěr byl táborák. Já tam nebyla, ale naše 



děvčata a hlavně děti byli spokojené, zářila jim očíčka a vyprávěli jeden přes 
druhého jak se jim dařilo a nedařilo. Výhry i prohry už nebyly podstatné . 
Nezbývá nic jiného, než osadě Spory poděkovat za krásný den věnovaný 
dětem. Myslím, že by bylo dobré si z nich vzít příklad a na osadách tento 
dobrý zvyk zavést také. Určitě by nebyl problém se domluvit, kdy a která 
osada by dětský den připravila. Osad po okolí je dost a určitě by se na 
každou dostalo.  

A teď pozor ! Dne 9.9.2006 se na osadě SKOT konal tradiční nohejbalový 
turnaj. Zúčastnili se družstva: SKOT I, SKOT II, LAHOS, Údolí sviní, 
Strača, Rychlé šípy a ÚSVIT ve složení Prťka ( Jan Hrdina ), Budík ( Milan 
Hrdina ) a Piškvorka ( Michal Pistora ). A jak to dopadlo ?  

1. místo ÚSVIT, 2. místo Rychlé šípy, 3. místo SKOT I.  

Kluci patří Vám velké poděkování za bezvadnou reprezentaci naší osady !!!! 
Doufám, že putovní cena za první místo na naší osadě nějaký čásek zůstane.  

Tak to byly ty nejdůležitější zprávičky z dění naší krásné osady.  

Někdy v polovině října by jsme chtěli udělat takovou malou rozlučku s 
létem. Odpoledne připravit malé sportovní hry pro děti a večer posedět u 
táboráku, děti by si opékali buřtíky a my by jsme si zahráli a zazpívali. Co 
tomu říkáte ? Prosím dejte vědět v diskusi, jestli máte zájem.Už moc času na 
přípravu není a tak abychom věděli, jestli máte zájem.  

To je pro dnešek vše a nezapomeňte se podívat na nové fotky.  

Ahojky Dadula :-))  
22.8.2006   

  

Ahojky :-)  

Tak zase máme za sebou víkend. Užívali jsme si krásného počasí, asi už 
poslední letní. Aspoň všude s tím vyhrožují, ale já si myslím, že ještě bude 
krásně. Tady na osadě je krásně skoro pořád, i když je ošklivo.  

Aniž by kdokoliv, cokoliv dopředu plánoval,děvčata se rozhodla, že 
uspořádají dětem mejdan. Proč, no protože měli narozeniny. Teda ne v jeden 
den, ale v průběhu posledních šesti nedělích . Slavili se narozeniny malého 
Prďky zvaného Marťan( 4 roky ), Sáry Piškvorkové ( 5 let ) ,Fandíka- 
bratrance Marťana ( 2 ) a naší vnučky Anetky ( 1 rok ). Teda já jí říkám 
Nany a když zlobí, tak Andulo. Ale Nany skoro nezlobí.  

Maminy se vytáhly, stoly se prohýbaly dobrotami a děcka nevěděla, co mají 
dříve do těch svých papulek strčit dřív. Taky se tancovalo a zpívalo.  

Je to fajn, že ta naše osada zase ožívá a my jen můžeme doufat, že se těm 
našim dětičkám a vnoučatům tady bude líbit aspoň jako nám. Snad jim to 



vydrží a budou sem jezdit a pokračovat v tradicích našich prarodičů.  

Dadula:-)  

p.s. pár nových snímečků našich dětiček 
18.8.2006   

  

Ahojky :-)  

Omlouvám se, ale nějak nestíhám. Hlídám vnoučata a dávají mě pěkně 
zabrat. Tak až teď mám pro Vás zprávy o uplynulém týdnu.  

Jen jsme se trošičku vzpamatovali z oslav naší osady, byl tady další turnaj a 
to v nohejbalu. Počasí bylo tentokrát vlídnější, nepršelo. Začalo se jak je 
dobrým zvykem v 9 hodin ráno. Celkem se zúčastnilo 11 družstev, 
například: Kansas, Spory, OSK ( ty měli dokonce 3 družstva ), SDT (spojené 
družstva Třebsín),Čísovice a jiní.  

Kdo zvítězil? No kdo jiný než OSK, jako už tradičně,na druhém místě se 
umístila osada ÚSVIT a na třetím místě Strašnice.  

Večer byl veden v komorním duchu. Udělali jsme malý táboráček a povídali 
jsme si různé zážitky nejen z oslav naší osady, ale i ze života.Než jsme se 
nadáli, uplynula půlnoc a pomalu jsme se rozcházeli do svých chat. Teda 
někteří jedinci vydrželi až do ranního rozbřesku. Některým se dokonce 
muselo pomáhat,jak byli unavení ( ale nebylo to z vyčerpání z turnaje).  

Tak se mějte moc hezky a užívejte si konec prázdnin co nejlépe a zatím 
AHOJKY  

Dadula :-)  

p.s. nové fotky 
10.8.2006   

10.8.2006 

Ahojky :-)  

Tak už je to za námi. Nikdo z nás netušil , jak to dopadne. Už ve středu jsme 
byli dost zklamaní, když jsme se podívali na oblohu. Utěšovali jsme se 
navzájem, že v sobotu bude určitě hezky. Nepovedlo se, zákon schválnosti 
zapracoval dokonale. Od brzkého rána pršelo a pršelo. Jednu chvilku to 
vypadalo, že snad přestane, ale ne. Když začal volejbalový turnaj , pršelo, 
jen se lilo. Ale všichni hráli jako by svítilo sluníčko. Vůbec jim nevadilo, že 
prší a to nás povzbudilo. Přece to nevzdáme, když ostatním ten déšť nevadí, 
proč by měl vadit nám.  

1. OSK, 2.Bezmozek, 3. Plážová tlapa, 4. Letlampy, 5. Chechtáci, 6. Úsvit  

Po vyhlášení výsledků volejbalového turnaje, se všichni vrhli na stavbu 
podia. Kluci to trénovali už v týdnu, aby jim to dlouho netrvalo. Přesto se 
všechno opozdilo, ale ne vinou kluků. Všechno trvalo déle a může za to ten 



zatracený déšť. Naštěstí to lidi neodradilo a vydrželi.  

Zahájení oslav se tradičně ujal šerif osady a vlajku zahrála kapela Úsvit 
společně se všemi přítomnými muzikanty. A pak se hrálo a zpívalo až do 
ranních hodin. Přijel nám zahrát i Luděk Lerst se svými kouzelnými 
houslemi. Je to úžasné, co s těmi houslemi dokáže. Kansas trio s Edou 
Wildem a Zlatý orel, klasika české trampské písně, hráli jak o život a já 
smekám klobouk, že vydrželi a hráli pro nás , jako by byli přinejmenším v 
Lucerně. Kluci díky. No a nakonec jsem si nechala Jitku Vrbovou se Standou 
Chmelíkem. Nevím jak kdo, ale já ji mám hrozně ráda. Přijela za námi 
rovnou z vystoupení a to se musí ocenit. Navíc jsem poznala, že je to úžasná 
ženská. Nehledě na to, že se tady u nás na osadě našlo hodně jejích bývalých 
žáků, kteří se ke své paní učitelce moc rádi hlásili.  

No a na závěr oficiálního programu hráli Bandoleros. To už bylo silně po 
jedné hodině, ale stejně se pokračovalo do rána na verandě u osadky. Já jsem 
to ve čtyři ráno vzdala a šla jsem spát. Chtěla jsem být aspoň trošku čilá na 
dětský karneval.  

Ani děti neodradilo počasí a celkem dost se jich sešlo. Masky byly moc 
pěkné a doufám, že se dětem karneval líbil. Cen bylo hodně, na každého se 
dostalo a to několikrát. Tím bych chtěla poděkovat Vám všem, kteří jste 
přispěli různými drobnůstkami. Také bych chtěla poděkovat Nadaci Růže, 
která nám pro děti darovala krásná autíčka.  

A co dodat na závěr. Poděkovat Vám všem, kteří jste i přes to hrozné počasí 
vydrželi. Kapelám, které pro nás hráli zadarmo, nebo za symbolickou cenu, 
která jim nepokryla ani náklady. Děvčatům za vzornou obsluhu v kantýně, 
klukům, že točili pivo jak o závod, všem co připravovali všechny ty 
dobrůtky, Bíbě a Drahuš za krásný karneval pro děti a nakonec velké díky 
všem, co se zapojili v přípravě na oslavu.  

Ahojky Dadula :-)  

p.s. nové fotky 
31.7.2006   

  

Ahojky :-)  

Jsem tu s novými zprávy. V sobotu proběhla schůzka osadníků, kde se 
hovořilo o různých problémech na osadě.Potom pár jedinců se vrhlo na úklid 
osadní boudy, která teď vypadá jako nová. Ostatní osekávali přístupovou 
cestu na osadu, vyráběli lavičky na tu naší oslavu. Také připravili dříví na 
táborák, opravovali stožár na vlajku,sekala se tráva okolo celého hřiště, 
prostě se uklízelo " o stošest", aby ta osada byla hezká na sobotu. Všichni si 
dost mákli a je to vidět. Chtěla bych poděkovat všem, kteří se do úklidu 
zapojili. A to přišli i osadníci z horní louky. Je vidět, že tu naší osadu máme 
rádi. Také bych chtěla poděkovat všem, kteří přispěli různými drobnostmi na 
dětský karneval. Kromě osadníků, nám přispěli i z Nadace Růže z Prahy 7. 
Dostali jsme pro děti krásná autíčka. Jinak děvčata z osady nakupují, co 



všechno je potřeba do kantýny. Masíčko na gril už je naložené, pivečko 
objednané. Co si více přát, snad aby počasí vydrželo. Jenom Vás všechny 
prosím, přijďte v sobotu v hojné počtu podpořit naše mužstvo.  

Ahojky v sobotu na hřišti . Dadula :-) 
17.7.2006   

  

Ahojky 

Tak máme za sebou další týden. Teda nevím jak pro koho, ale pro mě a pro 
pár osadníků a přátel naší osady dost náročný. Ve čtvrtek jsme byli hrát v 
Bernarticích. Jezdíme tam každý rok, jsou tam moc přátelští lidi a naše hraní 
se jim moc líbí. Už se z toho stala taková tradice. Jen jsme dohráli, už se 
ptali, jestli příští rok určitě přijedeme. Přijeli jsme domů ve 2.30 hod. a 
někteří museli ráno do práce. V sobotu jsme dolaďovali přípravy na tu naší 
slávu. Šerif poletoval po osadě a dával pokyny kdy, kde a co se bude ještě 
dělat. 29.7. bude poslední brigáda na úpravu hřiště a okolí, příprava táboráku 
a tak kdo můžete prosím dejte vědět šerifovi, že se taky zúčastníte.  

V sobotu odpoledne začal 1.ročník Třebsínské zvoničky. Musím říct, že se 
opravdu povedla.Teda mě se to líbilo a věřím že těm, kteří tam byli, že také. 
Chtěla bych za sebe a za všechny spokojené posluchače poděkovat místním 
obyvatelům, kteří propůjčili pozemky na parkování, obecnímu úřadu , vzorné 
obsluze restaurace u Novotných, všem kapelám které se zúčastnili, až po 
lidičky, kteří to vymysleli a zorganizovali. Věřím, že se Třebsínská zvonička 
stane tradicí.  

Tak a ještě jsem Vás chtěla o něco požádat. Kdo máte doma a 
nepotřebujete,různé obrázky, tužky, pastelky, upomínkové předměty a 
podobně, prosím věnujte je pro dětský karneval. Nejsme zas tak bohatá 
osada a všichni známe tu upřímnou radost v dětských očích za každou 
maličkost, kterou dostanou na karnevalu.  

Tak a to je dnes už vše. Mějte se moc krásně a těším se na Vás na naší osadě. 
Dadula  

p.s. v albu nové fotky 
10.7.2006   

  

Tak jsem se konečně dostala k tomu, abych napsala, co je nového na naší 
osadě.  

Jak už všichni víte, byla jsem v nemocnici na operaci. Pro ty zvídavější, vše 
dopadlo dobře a já jsem v pohodě. Tak a co nového na osadě? Cesta je 
hotová - "jupíííí...". Kluci si mákli. A kdyby jenom na cestě J Vybudovali 
pro děti houpačky, jsou to šikulové. Houpačka je umístěna mezi hřištěm a 
chatou Vitnerů.  

Jinak přípravy na turnaj a oslavu vzniku naší osady jsou v plném proudu.O 
tom, že nám zazpívá Jitka Vrbová, to už víte. Ale budou tady další kapely. 
Bezvadné Kansas trio s Edou Wildem, dále krásná stará klasika trampských 



písní v podání kapely Zlatý orel a co říci k jmenovcům Úsvitu se Sváťou, 
kterého už znáte. Jezdí sem dost často za námi. Zrovna včera tady byl a už se 
na Vás moc těší. No a jako tradičně, na závěr bude hrát Bandoleros s 
Kiďákem.  

Kantýna už se pomalu plní, aby i naše bříška byla spokojená. Bíba s 
Drahuškou dolaďují dětský turnaj, který bude v neděli.  

A ještě jednu zprávu pro Vás mám. Dne 15.7.2006 se koná první ročník 
hudebního fetivalu : Třebsínské zvoničky. Myslím , že to bude dobrá 
konkurence Pikovicím. Doufám, že se tam uvidíme. Bandoleros tam chybět 
nebude.  

xxx   

  

Ahojky přátelé naší krásné osady :-)  

Zatím nové zprávy pro vás nemám. Omlouvám se, ale odmlčím se asi na 14 
dnů z rodinných důvodů.Prosím jukněte do diskuze.  

xxx   

  

Ahojky :-)  

Tak zase je týden za námi. Nikdo mi nevymluví jednu věc. Ten čas utíká až 
moc rychle. Proč to takhle neutíká, když prší a fouká ? Co nového na osadě ? 
No celkem nic. Cesta bohužel ještě není dodělaná, upravuje se okolí hřiště, 
aby na léto bylo připraveno na ty naše prcky, kterých zase trošičku přibylo. 
V pátek jsem byla u přátel na osadě na Smetánce. Jako očarovaná jsem stála 
na vyhlídce a koukala dolů na řeku a osadu Ztracenku. Nádhera, no 
řekněte,kdo má hezčí domov než my. To se jen tak někde neuvidí. V sobotu 
se konal festival trampské písně v Pikovicích. Byla jsem se tam podívat a 
můžu říct, že to tam bylo moc hezké. Hrálo se jak o život, kapela střídala 
kapelu. Jedna písnička hezčí než druhá, každý si určitě vybral tu svojí. 
Dokonce se i tančilo. I moje srdíčko pookřálo, když jsem slyšela ty moje 
oblíbené. Když začala paní zpěvačka Jitka Vrbová zpívat písničky jako 
Čekej tiše, Jen ty má Sázavo, ani jsem nedutala. No a když začala zpívat tu 
mojí nejmilejší „ Den začíná krásně“ , tak už jsem se neudržela a začaly se 
mi kutálet slzy blaženosti po tvářích. V tu chvíli mi bylo jedno, že už jsem 
,jak mi říká jeden kamarád, stařenka. Prostě mi to dojalo a basta. Bohužel 
jsem se tam nemohla dlouho zdržet, měla jsem tu rodinu a tak jsem si ještě 
poslechla KTO a utíkala zpátky na chaloupku. Nevím jak kdo, ale já jsem ten 
uplynulý týden měla krásný. A aby Vám to nebylo líto,tak něco hezkého pro 
Vás mám. Paní Jitka Vrbová nám tady na osadě zazpívá. A kdy ? No přece 
5.8.2006 u příležitosti 50.let založení naší osady. Tak se s Vámi loučím a v 
pátek na osadě AHOJKY Dadula  

p.s. nové fotky v albu J  
16.5.2006   

  

Ahojky přátelé osady Úsvit J  

Tak máme za sebou další týden. Nějak rychle nám to utíká. Je zajímavé, že 
to utíká, když je hezké počasí.Když prší a fouká, tak se to vleče jak poslední 



týden před výplatou. Teď, když je krásně,svítí sluníčko, všechno kvete, tak 
to tak utíká,že než se nadějeme,tak je víkend za námi a zase zpátky do práce. 
Teda jenom někteří, já ne. Já si užívám i v týdnu. A co je nového. Vlastně 
celkem nic. Pracovalo se na cestě (nějak se nám to vleče, ale hlavně, že 
bude). Kluci okolo cesty ořezávali klestí co překáželo. My ostatní jsme 
uklízeli chatičky,sekali zahrady a pomalu se připravujeme na letní sezónu. 
Počasí tomu napovídá. Bylo krásně, jako by léto už začalo. Jinak 
nezapomeňte na to, že je potřeba zaplatit daň s nemovitosti do konce května. 
Také je potřeba zaplatit nájem z pozemku a za odpad.Kdo má nějaké to 
zvířátko, nezapomeňte na povinné očkování a pozor klíšťata už řádí.  

Bohužel nás potkávají i smutné události :-( Dne 4.5.2006 odešel kamarád a 
letitý osadník Láďa Fiala. Upřímnou soustrast celé rodině.  

Tak to je zatím vše, mějte se moc hezky a v pátek zase na osadě AHOJKY J 
Dadula  

9.5.2006   

  

Ahojky 

Tak nám zase uplynul týden. Jaro je tady v plné parádě. Dokonce už rozkvetl 
ořech na naší zahradě. Všichni kdo přijeli, uklízí svoje chaloupky a zahrady 
jak o život. Už se musí sekat tráva. Ale komu by to vadilo. Je krásně , 
sluníčko svítí, kdo by nadával. A když, tak jenom na oko, aby se neřeklo. 
Však jsme se na to sluníčko taky načekali. Bohužel cesta ještě není tak 
docela hotová. Pan Šimáček, který nám pomáhá s těžkou technikou je 
nemocný, tak se nám to trošku protáhne.  

V sobotu byla v hospodě u Dolejších hrací. Moc se to vyvedlo, myslím, že se 
to všem zúčastněným líbilo. Byl se na nám podívat náš kamarád Radax. 
Myslím že byl spokojený, takovou zábavu „ doma“ v Kanadě asi nemá.  

Tak se mějte všichni moc hezky a těším se na Vás zase za týden. Dadula  

p.s. Valbu jsou nové fotky  
1.5.2006   

  

Ahojky přátelé osady.  

Tak máme za sebou další týden.I když počasí bylo aprílové, na osadě bylo 
živo. A co je důležité, naše osada zase zabodovala a to díky našemu 
nohejbalovému týmu ve složení : Prďka – Honza Hrdina, Budík – Milan 
Hrdina a Piškvorka – Michal Pistora (trošku jsem je přejmenovala, ale snad 
mi to kluci odpustí). Umístili se na skvělém druhém místě v turnaji trampské 
ligy, který se konal v sobotu na osadě Proudy. Atmosféra tam byla výborná, 
otevřená kantýna s točeným pivem a různé lahůdky pro mlsné jazýčky našich 
kluků. Pro úplnost, na 1.místě se umístila Askalona. V neděli se hrála 
trampská liga ve volejbalu a naši kluci opět zazářili . Hráli za tým Ztracenka-
Úsvit a umístili se na 3.místě. Díky kluci , ať všichni vidí, že nejsme žádná „ 
vořezávátka“ .  



Večer se konala veselice u Prťků na zahradě. Za každou cenu se snažili 
upálit nějakou čarodějnici. Ale nedali jsme se. Škoda by nás byla veliká, co 
by si chlapci bez nás počali J . Tak aspoň děti měli radost, že mají ohníček.  

p.s. nové fotky v albu. Dadula 
24.4.2006   

  

Ahojky 

Tak máme zase víkend za sebou. Byl tak nějak pracovní. Každý z nás si 
upravoval zahrádku po krušné zimě. Není se co divit, tahle zima byla víc než 
dost nepříjemná a co škody natropila. A to ne jenom na našich zahradách.Ta 
cesta k nám na osadu , škoda mluvit . Minulý týden se začala opravovat a o 
víkendu se pokračovalo. A to ještě stále není hotová. Vyskytly se problémy, 
jeden majitel části této cesty,byl proti a na brigádníky zavolal policii. Je to 
tak nějak smutné , místo toho, abychom byli rádi, že se o cestu někdo stará, 
tak raději děláme problémy. Naštěstí se to všechno urovnalo , osadní výbor 
sepíše dohodu o práci na cestě , kterou majitel slíbil podepsat . No uvidíme. 
Snad to pomůže a konečně každý pochopí, že cestu potřebujeme všichni. Ta 
cesta samozřejmě není zadarmo, něco stojí materiál , a něco stojí 
mechanizace, bez které by se cesta těžko opravovala . Proto se na cestu 
vybíralo 500,-Kč na chatu. Kolik se vybralo Vám sdělím příště , ještě to není 
uzavřené , protože někteří tu nebyli , někteří přispět ani nechtějí, někteří na 
to nemají. 

Tak se mějte všichni moc hezky a v pátek na osadě ahojky . Dadula :-)   
xxx   

  

Tak akce za osadu krásnější dopadla dobře. Cestu opravoval ( ještě se bude 
upravovat ) pro nás pan Šimáček. Na schůzce osadníků se rozhodlo rozšířit 
cestu od chaty Portose až k osadce. Cesta bude mírně zakloněná do strany, 
aby nám cestu zase nevzala voda. Dále se zakládal přípravný výbor ve 
složení: Hrďka, Hank, Sváťa, Fáfa, Jára, Pisťák a Radeček. Budou 
připravovat oslavu k 50.výročí založení naší osady. Plány mají veliké, tak 
jestli to vyjde, bude to super. Držme jim palce. Nebudu prozrazovat, jaké 
mají plány, ať se máme na co těšit. Jenom Vás žádám aby jste pomohli, když 
se na Vás s něčím obrátí. Večer se také vydařil. Sedělo se u táboráku, krocan 
nad námi zvítězil. Prostě se to množství nedalo sníst. Pivo bylo točené a 
chlazené. Jenom na ty kytary se nedostalo. Začali se povídat různé historky 
ze života a nemělo to konce. Při této příležitosti se taky oslavovalo narození 
nového osadníka Marečka. Můžete se na něj podívat do fotoalba. Jitule a 
Radečku moc Vám gratulujeme,Marečkovi přejeme hodně zdravíčka a 
spokojený život . Už se těšíme, jak se zapojí do osadních radovánek. 

xxx   

  

Jako každý rok neděle patřila naším chlapům na koledu. Obešli kde koho a 
nakonec tradičně obešli všechny hospody v okolí. Závěrečnou měli u 
Dolejšů. Jak dopadli ? To si asi všichni umíme představit. V pondělí měli 
chodit naše děti. Je to smutné, ale bylo jich jen pár. Nějak asi neměli čas a je 
to velká škoda. No snad příští rok to zase ožije. Tak to je zatím vše a zase 
příště .AHOJKY :-)) Dadula 



Oznámení   

  

Dne 1.4.2006 kluci z osady hráli v restauraci " U Dolejšů" . Slavili se 
narozeniny kamaráda " Krátký-Dlouhý" , jinak Vašíka. Všichni muzikanti 
dostali od pana vedoucího pohoštění. Příští hraní našich kluků bude uvedeno 
v také v AKCI, aby jste to dříve věděli a mohli se zúčastnit.  

 


